



合同号：HKGJ2013
档案查询号：BJ2013

中国国际新闻联盟集团有限公司
China International Group News Alliance Limited
中国国际互联网传播有限公司
China Internet Communication Co. Ltd.
北京亿兆达文化传媒有限公司
Beijing Yizhao as culture transmission Co. Ltd

频道合作文本协议
Channel cooperation text protocol
媒体加盟文本协议
Join the media text protocol
个人加入文本协议
Individuals with the text of the agreement

频道合作 媒体加盟 个人加入
选择相对应的协议项目履行双方各自业务范围及相关法律责任。

频道合作参数 Channel paramete 频道登记证号码:

频道名称	IP地址	单位名称	公司法人

上述内容必须填写：法人可委托代理执行人签署此条款，必须以书面形式委托授权备案填写。

媒体合作参数 The number of his media collaboration

媒体名称	所在城市	IP地址

上述内容必须填写：法人可委托代理执行人签署此条款，必须以书面形式委托授权备案填写。

个人加入资料填写 Individual entry to fill in the information

姓名	年龄	民族	学历	所在单位
工作简历:				
所在单位意见:		国际新闻联盟:		
负责人签字	单位盖章 年 月 日	负责人签字	单位盖章 年 月 日	

(所有工作人员加入国际新闻联盟必须认真填写备案)
(all staff to join the International Press Union must fill out the archival filing)

官方网站：www.gjxwlm.com 新浪微博：www.weibo.com 官方注册：国际新闻联盟

【频道责任】在合作期间内，频道运营范围及法律责任

[responsibility] in the channel during the period of cooperation, channel operation scope and legal liability

1、各城市频道将根据自身条件整合当地城市媒体资源，并根据城市发展方向及特色在频道中设立不同栏目版块及相关广告位进行合理规划招商。

In 1, the area will be according to their own conditions, the integration of the local city media resources, and according to the city development direction and characteristic The establishment of different column.

2、各省级城市可根据自身优势设立演播室或录影棚或与其他媒体公用录影棚录制网络视频栏目，主持人可由当地专职主持或签约主持担任。

In 2. Each provincial city according to set up their own advantages or studio studio or with other media public recording studio Video section

3、各城市频道可根据现有资源及外采内容直接将新闻传送到新闻中心，经审核后由国际新闻联盟新闻中心向全球发布。外采记者必须是新闻中心备案记者方可传输新闻审核后第一时间报道。

In 3, the city can be based on existing resources and mining content directly to the press send to press center, outside the mining record Must be record reporter news center can be transmitted and the first time reported.

4、各城市频道在设立独立演播室、录制室、节目制作部等机构的同时必须成立或参与合作的当地合法注册文化传媒或广告有限公司的独立法人机构。在内地经营策划制作项目中与其他合作方签订相关合法手续。

In 4, the provincial city in the establishment of an independent studio, recording studio, production department and other agencies at the same time must be set up or The participation and cooperation of the local legal registration of the culture media or Advertising Co.

5、各文化公司或广告公司如具有特殊资源也可向新闻中心申请设立栏目制作部门，但必须有当地合法注册文化传媒或广告公司地接方可签订栏目创办协议批准后方可进行采访编辑活动。

5 level throughout the city, such as special resources are available to the press center for the establishment of program production departments, but must Local legal registration of the culture media or advertising company and founded the agreement signed program approval The interview.

6、各省级地级市频道在设立地方相关采访部门及栏目时必须严格遵守国际新闻联盟所有相关规定，所有国际新闻联盟记者及新闻采编人员必须遵守国际新闻工作者协会制定的规章制度。外采记者必须佩戴新闻采访证件、胸卡及工作识别卡方可进行外采任务。

In 6, the provincial cities in the establishment of local departments and programs at the same time must abide by Chinese News Publishing Department and the SARFT formulation audit standards, all international news reporters and news staff must abide by Defend international journalists association rules and regulations.

注：所有录制的节目中必须持有真实性不许虚假报道，更不允许持有国际新闻联盟记者证件做一切违法活动，一经查出必追究其法律责任。任何违法行为造成后果全部由当事人一人承担，所签发的部门及单位不承担任何法律责任。

I all the recorded programs must hold true to false reports, but are not allowed to hold an international news journalist certificate do all illegal activities, once identified will investigate its legal liability. Any illegal acts by the consequences if a bear, issued by the departments and units do not bear any legal responsibility.

7、各省级地级市设立的频道必须设定节目备播，特殊节日或节假日可设定视频或图文特别节目播出。地方频道网站必须设立审计部门及主编审核制度，所上传的图片及文字必须审核无差错后方可上线报道。如出现因各种原因上报内容有重大差错并造成极坏影响的，除上传人员接受处罚外，该地接的承办文化公司将承担一切法律责任，国际新闻联盟不承担任何法律责任。并解除与地方频道文化公司合作协议，收回频道运营许可资格。

7, the provincial cities set up channels must beset program broadcast, special festivals or holidays can set video or graphic special broadcast. Local channel website must set up the audit department and the chief audit system, picture and text uploaded must review error-free rear canon-line reports. As for various reasons reported content has significant errors and causing very bad influence, in addition to upload the staff to accept the punishment, the ground culture company will bear all the legal responsibility.

8、各省级地级市频道与国际新闻联盟签订节目试播合同6个月为试播期限，无重大节目播出过失及人员失误的根据要求将正式签订频道合同。在正式签订合同中将正式规范制片人制度。

In 8, the provincial level city column group and the international press Alliance Group signed a contract on trial for 3 months, No major broadcast negligence and human error will be officially signed column contract. A formal contract will The formal specification of producer system.

9、各省级地级市频道制片人规定新闻事件或报道不超过2分钟，企业专题报道时长不超过10分钟，单位或企业纪录片时长不超过30分钟，人物专访约20分钟，微电影制作时长将根据企业内容另行商定。

In 9, the provincial level city column group producer provides news events or reports of not more than 2 minutes, enterprise special subject report Channel no longer than 10 minutes, units or enterprises documentary no longer than 40 minutes, a film production Long will be based on the enterprise content to be agreed.

10、国际新闻联盟是通过国际国内主流媒体在互联网平台基础上联合众多传媒人士及传媒平台共同搭建的新传媒航母。新的理念新的创新使得现在传统媒体行业逐渐转型，点线面的蜘蛛网连接将打破地方垄断的传统模式并且能够迅速而有效地将资源整合互換搭建第二产业链。

10, International News Alliance is a new media carrier based on phoenix international mainstream media and many media people and media platform to build. The innovation of new ideas of new now

【媒体加盟责任】在合作期间内，媒体推广形式及法律责任

1、国际新闻联盟将整合各地媒体网站资源进行战略加盟合作链接，为提升各地区主品牌推广起到决定意义。

International News Alliance will integrate the resources all over the media website strategic cooperation links, to improve the Area brand promotion plays a decisive significance.

2、各地区相关媒体在主页或指定位置体现国际新闻联盟字样及LOGO，并开办窗口链接国际新闻联盟主网站。加盟各地区媒体网站所刊登报道的图片文字报道双方都有权有义务转载报道，不牵涉到任何侵权行为。

Each region reflects the international news media alliance " in the main web site or home page, and links to international news The main website alliance. To join the regional media websites published reports of pictures and texts reported both sides have the right to have righteousness Wu reprint issue report.

3、国际新闻联盟官方网站在首页位置设定合作窗口，与其它媒体网站相互链接相互推广。媒体合作网站自身所发表的图片文字及相关评论并不代表国际新闻联盟之言论，国际新闻联盟不承担任何间接或直接法律责任。

3, the International Press Union official website set up cooperativewindow in the home position, and other media sites link to each other mutual promotion. Media cooperation website own published pictures and comments do not represent the opinion of International News Alliance, international news network does not assume any indirect or direct legal responsibility.

【个人加入责任】在合作期限内，个人承担责任及义务

频道推荐 个人加入

1-1国际新闻联盟正式编制3人：频道制片人 主编 责编 各一人

World news from the 1-1 alliance the formal establishment of 3 people: channel producer, editor, editor of the one.

1-2频道编制10人：副制片人1人 副主编2—5人 编导4人 采编若干，证件上加盖频道专用章，国际新闻联盟备案管理。

1-2 channel 10 preparation: associate producer of 1 people, deputy editor of 2 - 5 people, 4 people, director of editing

Some, certificate stamped channel dedicated seal, News International Union for the record management.

1-3频道主持人审核3级自动转正编制不占用频道名额编制。

1-3 channel host audit 3 automatic formation system does not occupy the channel of quota of people.

1-4所有地方频道的运营、人工等资金筹备全部由地接文化公司或广告公司自行承担。

1-4 all the local channel operation, artificial funding by all the ground cultural companies to bear.

1-5以上除正式编制人员外，频道编制人员需填写在责任书并缴纳保证金4500元。如在合作期限内离职须填写离职申请书，交回所有相关证件，经频道制片人批准后保证金退回(扣除工本费用)。

1-5 in addition to the above formal establishment, channel staff required on-the-job responsibility and pay 4500 yuan deposit. As in the term of cooperation turnover must fill in the leave application form, and return all the relevant documents, the channel filmmaker approval margin refund.

1-6个人加入国际新闻联盟须填写好所在城市，驻海外机构媒体及个人须在简历中填写所在国家代码并将个人信息直接邮寄到新闻中心备案。

1-6 individuals to join the International Press Union shall fill in the city, the personal information to resume direct mail News Center for the record.

1-7申请个人新浪微博注明国际新闻联盟会员字样并连接联盟主微博发表评论。个人腾讯微信平台将发表的图片发送到国际新闻联盟微信公众平台参与评选。

1-7 For personal Sina micro-blog indicate the international news affiliate words and connected micro-blog alliance main comment.

补充协议内容:

以上协议按内容填写，签字后视为单位及个人同意遵守上述所有内容并承担一切法律责任及义务

当今世界，互联网络已把你我更为紧密的联系在一起。无论何时何地，国际新闻联盟将是您网络传播的忠实执行者，作为机构成员的坚强后盾，将给予您有力的支持。让我们共同为传播人类文明而努力——国际新闻联盟

In today's world, the Internet has brought you closer together. No matter when and where, the Associated Press The alliance will be faithful implementation of your network communication, as a strong backing members, will give you the strong support. Give way We together for the dissemination of human civilization and hard -- Alliance International News

包容 和谐 共建 传承